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Z Á P I S   č. 3/2015 
z jednání výboru Libereckého krajského sdružení ČSS konaného  31.7.2015 

 
Přítomni: Mgr. Milan Regner, Antonín Gébl, Ing. Přemysl Mrňák, Tomáš Pěnička (členové výboru 

KS), Mgr. Dana Hulíková DiS, Luboš Opelka Ph.D. (KK – hlas poradní) 
Omluveni:  Roman Brožek, Stanislav Stupka, Vladimír Tesař 
 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:14 v pod širým nebem u budovy střelnice SSK Liberec. Byli přítomni 4 
členové výboru a výbor byl tímto usnášení schopen.  
 
Program :  

1. Kontrola plnění úkolů z poslední schůze – Mrňák  
2. Prohlídka střeliva kraje - Regner  
3. Zprávy z VV - Regner  
4. Schválení rozpočtu – Mrňák  
5. Revize - Hulíková  
6. Krajský žebříček, výsledky na ČPTM - Regner  
7. Krajské přebory (pistole, puška – konkrétní zajištění, finance) – Tesař, Regner  
8. Krajská soustředění mládeže – hodnocení 05/2015 Manušice (Hulíková), příprava 

08/2015 Manušice (Regner)  
9. Příprava vzduchovkové sezóny - Regner  
10. Krajské granty - Regner  
11. Různé  

 
1) Kontrola pln ění úkol ů z poslední sch ůze 

- Bod 2 – nesplněno – trvá (platnost OP pana předsedy) 
- Bod 3 bod 4 dnešního programu 
- Bod 4 bod 8 dnešního programu 
- Bod 5 začíná dnes 
- Bod 6 proběhne, tak jak bylo domluveno 
- Bod 7 bod 2 dnešního programu 
- Bod 8 – byla předána ocenění zasloužilým rozhodčím (zajistili pan Regner a pan 

Gébl)  
 
2) Prohlídka st řeliva kraje 

Bylo konstatováno, že střelivo je nevyhovující, bylo dohodnuto, že každý člen výboru dostane 500 
ks na vyzkoušení a potom se rozhodne, co s ním. 

 
3) Zprávy z VV 
 Pan Regner informoval o posledních jednáních Výkonného výboru ČSS, kromě jiného o zatím 
 slabých výsledcích naší reprezentace, malém počtu vybojovaných míst na OH. Dále o posunu ve  
 výstavbě brněnské střelnice.  
 
4) Schválení rozpo čtu 

Návrh rozpočtu, který byl rozeslán všem členům výboru a který přečetl pan Mrňák byl přítomnými 
členy výboru schválen     

 
5) Revize 

Pan Opelka seznámil členy výboru s výsledky revize hospodaření LKS za rok 2014. Přítomní 
členové výboru souhlasili s některými výhradami pana Opelky k účtování a bylo dohodnuto při 
dalším účtování postupovat dle návrhu pana Opelky.  Podrobnou zprávu pan Opelka zpracuje a 
předá na Valné hromadě, která se připraví na středu 16.9.2015. Pozvání budou zástupci všech 
klubů kraje. 



 
6) Celostátní žeb říček a umíst ění našich st řelců, výsledky na ČPTM 

Pan Regner předal umístění střelců našeho kraje v žebříčku reprezentace ČR. Bylo 
konstatováno, že až na výjimky není toto umístění dobré a dochází k poklesu podílu střelců kraje 
na reprezentaci ČR i umístění na předních místech KZR. Je to způsobeno i tím, že v poslední 
době přešlo několik střelců do reprezentace a do rezortních klubů. V ČPTM je naše postavení 
(zvláště v kategorii dívek) lepší, rezervy však jsou – dobrá umístění jsou způsobena i tím, že až 
na výjimky jsou letos výsledky všech střelců v ČPTM zatím celkově nižší. 

 
7) Krajské p řebory 

Prázdninová cena Manušice – pistole  bude pojmut jako krajský přebor. Pan Regner připraví 
diplomy a předá panu Mrňákovi 4x 500 sypaných nábojů pro krajské přeborníky.  Krajský přebor 
puškařů  bude 22. srpna oři Memoriálu manželů Kůrkových. Pro krajské přeborníky budou 
zakoupeny poháry (plakety).  

 
8) Krajská soust ředění mládeže – hodnocení 

Podařilo se splnit plán všech soustředění, jejich organizace i účast na nich je dobrá. Bohužel je 
počet klubů, které pracují soustavně s mládeží, malý a v poslední době se rozšířil jen o LOYD 
Jablonec. Poděkovat za podporu a spolupráci při pořádání krajských soustředění je třeba RSCM 
Manušice. 

 
9) Příprava vzduchovkové sezóny 

SSK Liberec opět uspořádá Libereckou vzduchovkovou ligu a krajské přebory. Uspořádány 
budou i tradiční soutěže 1. kategorie - v listopadu by měla být GP Nisa a VC Stráže nad Nisou, v 
tradičním lednovém termínu potom GP Liberec a GP Syneru. 
  

10) Granty 
 V letošním roce poprvé fungují krajské granty, které využívají financí ČOV pro sportovní kluby. 
 Některé kluby na ně nedosáhly, jiné si nemohly podat žádost (IČ až po začátku kalendářního  
 roku). Mělo by pokračovat i v příštím roce, je třeba se včas připravit. 
 
11) Různé 
 Pan Regner podal návrh na změnu v krajském žebříčku mládeže - přejít na výsledky VzPu stoje  
 na desetiny. Důvodem je změna hodnocení na všech soutěžích v ČR včetně dorostu – bylo 
 schváleno. 

Paní Hulíková připomněla, že ještě nedostala odpověď od VV ČSS (prezídia) na dotazy ohledně 
marketinkového  plánu ČSS, generálního partnera atd. V souvislosti s tím pak byla vyjádřena 
nespokojenost s webovými stránkami ČSS. Pan předseda Regner se bude VV na tyto otázky 
ptát. 
Valná hromada se bude s konečnou platností konat 16.9.2015 v areálu KB Liberec, Krakonošova 
330.  
Pan Gébl měl připravený dotaz na pana Tesaře ohledně školení rozhodčích na českolipsku. Na 
6.9.2015 bylo dohodnuto přezkoušení absolventů tohoto školení, bude se konat? Pro 
nepřítomnost pana Tesaře zůstala otázka nezodpovězena, doporučen telefonický kontakt. 

 
 
Výbor LKS děkuje panu Regnerovi za připravené pohoštění, které se mu zkomplikovalo přípravami a 
organizací začínajícího školení trenérů, které proběhlo od pátku 31.7. do neděle 2.8. 2015. 

  
 

Usnesení sch ůze výboru LKS: 
Výbor LKS ukládá předsedovi dokončit zrušení účtu u ČSOB a založit nový účet u Fio banky. Výbor 
schválil předložený rozpočet s tím, že jednotlivé položky nemusí být přesně naplněny a může dojít 
v případě potřeby k přesunům.  

 
Příští zasedání výboru LKS prob ěhne po valné hromad ě ve st ředu 16. 9. 2015 a to v areálu 
klubu biatlonu Ruprechtice v Liberci 14, Krakonošov a 330. 
 
 
zapsal:  Přemysl Mrňák   dne 11.8.2015 


